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Abstract (en)
The invention relates to a multi-layered carrier element (5) for reducing interference with antennae (11) comprising at least one coil. In addition to the
layer, the antenna (11) comprises a shield (21) which is placed along at least one extension of the antenna and split at a certain point. The shield
(21) is electrically connected to a reference point (3) which is located on the carrier element, and is preferably electrically connected to the ground
layer. The shield (21) reduces interference such as that caused by a hand or by a nearby metallic object.

Abstract (de)
Um Störeinflüsse auf Antennen (11) mit wenigstens einer Windung zu reduzieren, wird ein mehrlagig ausgeführtes Trägerelement (5) vorgeschlagen.
Zusätzlich zur Lage mit der Antenne(11) ist wenigstens einseitig eine Abschirmung (21) vorgesehen, welche längs der Ausdehnung der Antenne
angeordnet ist und an einer Stelle (22) aufgetrennt ist. Die Abschirmung (21) ist elektrisch mit einem auf dem Trägerelement befindlichen
Bezugspunkt (3), vorzugsweise mit der Lage Masse elektrisch verbunden. Durch die Abschirmung (21) werden Störeinflüsse wie z.B. durch eine
Hand oder durch einen in der Nähe befindlichen metallischen Gegenstand reduziert. <IMAGE>
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